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Protokoll fört vid Svenska Dvärghundklubbens fullmäktige den 23 mars 
2024 via Teams  
 
Svenska Dvärghundklubbens ordförande, Liz-Beth Carlsson Liljekvist, öppnade mötet 
och hälsade delegater, valberedning, mötesordförande och åhörare välkomna till 2024 
års fullmäktige. 
 
§ 1 Justering av röstlängd 
Röstlängden justerades till 30 röstberättigade delegater. 
 
 
§ 2 Val av ordförande för fullmäktigemötet 
Valberedningen föreslår Sara Nordin som ordförande för fullmäktigemötet. 
  
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
 
§ 3 Styrelsens anmälan om protokollförare för mötet 
Svenska Dvärghundklubbens styrelse anmälde Annika Klang som protokollförare. 
 
 
§ 4 Val av två justerare som tillsammans med mötesordförande ska justera 
 protokollet. De valda justerarna är tillika rösträknare 
Fullmäktige beslutade välja Hanna Krohn och Ivana Mijic till justerare samt 
rösträknare. 
 
 
§ 5 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av vald delegat och av 
 personer enligt § 7 mom. 6 i stadgarna 
Fullmäktige beslutade bevilja närvarorätt för övriga än delegater enligt § 7 moment 6. 
 
 
§ 6 Fråga om fullmäktigedelegaterna blivit stadgeenligt kallade 
Fullmäktige beslutade att årsmötet blivit stadgeenligt kallat. 
 
 
§ 7 Fastställande av dagordningen 
Fullmäktige beslutade fastställda dagordningen. 
 
 
§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse med balans- och resultaträkning, 
 redogörelse för arbetet med avelsfrågor samt revisorernas berättelse 
Verksamhetsberättelsen gicks igenom. 
 
Fullmäktige diskuterade kring utställningsverksamheten och svårigheten med att få ett 
överskott på den verksamheten. 
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Fullmäktige beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen och revisorernas 
berättelse. 
 
 
§ 9 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt dessa 

uppkommen vinst eller förlust 
Fullmäktige beslutade att fastställa balans- och resultaträkningen samt att årets förlust 
SEK 98 908:10 balanseras i ny räkning. 
 
 
§ 10 Styrelsens rapport om de uppdrag föregående fullmäktigemöte givit till 
styrelsen 
Inga sådan uppdrag fanns. 
 
 
§ 11 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Fullmäktige beslutade ge ansvarsfrihet för styrelsen för 2023. 
 
 
§ 12 a) Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan 
Styrelsen redovisade förslag till verksamhetsplan för 2024. 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
§ 12 b) Styrelsens förslag till rambudget 
Ordförande redovisade förslag till rambudget. 
 
Efter diskussion justerades posten bidrag till BPH från 5 000 kr till 20 000 kr. Vilket gör 
att utgifterna uppgår till 300 000 kr. 
 
Fullmäktige beslutade fastställa det justerade förslaget till rambudget. 
 
§ 12 c) Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår 
Styrelsen har lagt en proposition om höjda medlemsavgifter i SDHK på grund av en 
ansträngd ekonomi. 
 
Styrelsen yrkar  
Att fullmäktige beslutar att höja medlemsavgiften till 50 kr/fullbetalande medlem och 
att detta ska gälla oavsett antal medlemmar som klubben har 
Att fullmäktige beslutar att låta medlemsavgiften vara oförändrad för 
familjemedlemmar. 
 
Fullmäktige förde en lång diskussion kring den föreslagna propositionen. 
 
Per-Inge Johansson uttrycker att avgifterna inte kan gälla förrän 2026 för att 
rasklubbarna ska ha möjlighet att eventuella kunna höja sina medlemsavgifter. 
 
Taru Ylikylä yrkar på en höjning på 10 kr för 2025 samt 10 kr för 2026. 
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Maria Lönnhammar yrkar avslag på propositionen. 
 
Samuel Carlid yrkar avslag på propositionen. 
 
Margita Jardland yrkar avslag på propositionen. 
 
Urban Prytz yrkar avslag på propositionen. 
 
Per-Inge Johansson yrkar avslag på propositionen. 
 
Monica Embretsen yrkar bifall till Taru Ylikyläs förslag. 
 
Fullmäktige beslutade med 15 röster mot 12 att bifalla en höjning av medlemsavgiften.  
 
Fullmäktige beslutade med 19 röster mot 6 att bifalla en höjning av medlemsavgiften 
för 2025 med 10 kr och 2026 med 10 kr. 
 
 
§ 13 Beslut om antalet ordinarie ledamöter och antalet suppleanter samt val av 
 ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8 i 
 stadgarna, samt beslut om suppleanters tjänstgöringsordning 
Valberedningen föreslår att styrelsens utformning ska vara oförändrad och bestå av 
ordförande, åtta (8) ordinarie ledamöter och två (2) suppleanter. 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 
 
Till ordförande för två år omval föreslår valberedningen 
Liz-Beth Carlsson Liljeqvist 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. Beslutet var enhälligt. 
 
Till ordinarie ledamöter för en tid av två år omval föreslår valberedningen 
Jimmie Lundgren 
Agnes Thorlaksdottir 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Till ordinarie ledamöter för en tid av ett år nyval föreslår valberedningen 
Inger Hansson 
Lowe Kanflod 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Ledamöter med ett år kvar 
Anki Johansson 
Sofia Sundqvist 
Tina Johansson 
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Jan Törnblom 
 
Till suppleant på en tid av två nyval år föreslår valberedningen 
Anna Carlsson 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Till suppleant på en tid av ett år fyllnadsval föreslår valberedningen 
Mia Sandberg 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Tjänstgöringsordning för suppleanter beslutades till: 

1) Anna Carlsson 
2) Mia Sandberg 

 
 
§ 14 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i stadgarna 
Ordinarie revisor 
Valberedningen föreslår nyval på två år av Anso Pettersson. 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Gunilla Albrigtsen har ett år kvar av sin mandattid 
 
Revisorssuppleant 
Valberedningen föreslår nyval på två år av Lena Dyrsmeds. 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Ann Hjelt har ett år kvar av sin mandattid 
 
§ 15 Val av valberedning enligt § 10 i stadgarna 
Till valberedning föreslår 
Camilla Lund  1 år sammankallande 
Linda Friberg  1 år kvar 
Ivana Mijic  2 år ledamot 
 
Fullmäktige beslutade i enlighetmed förslaget. 
 
 
§ 16 Beslut om omedelbar justering av punkterna 13-15 
Paragraferna § 13-15 förklarades omedelbart justerade. 
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§ 17 Behandling av ärenden som senast 6 veckor före fullmäktige anmälts till 
 styrelsen eller av denna underställts fullmäktige väcks vid ordinarie 
 fullmäktige förslag i ett ärende som inte har inkommit i den ordning som 
 stadgar i mom. 6 första stycket kan, om fullmäktige så beslutar, ärendet tas 
 upp till behandling men inte till beslut 
Proposition – Ersättning för tekniskt samarbete – Rasklubb-SDHK 
Trots idoga försök har den nuvarande styrelsen inte funnit några styrelse- eller 
fullmäktigeprotokoll som ger ledning i frågan om hur ersättning för tekniskt samarbete 
mellan sina rasklubbar och SDHK ska se ut och ersättas bortsett bifallet av motion från 
2016. 
 
Detta beslut ger dock inte hel klarhet i vad som gäller. 
 
Styrelsen yrkar 
Att fullmäktige beslutar att bifalla förslaget från styrelsen att undanröja alla tidigare 
befintliga fullmäktigebeslut angående ekonomisk ersättning för tekniskt samarbete 
enligt nedan 
Att fullmäktige beslutar att överlåta denna och liknande ekonomiska frågor till 
styrelsen 
 
Fullmäktige beslutade att bifalla propositionen. 
 
Proposition – Avskaffa arvoden för att delta i SDHKs möten 
SDHK är en ideell förening. För den som blir invald i en styrelse ingår det i uppdraget 
att delta på klubbens olika typer av möten. Detta bör därför således också vara ett 
ideellt uppdrag. 
 
Vi har fått till oss att det ska finnas ett fullmäktigebeslut om att det ska utgå arvode till 
styrelsemedlemmarna för att de deltar i styrelsemöten och kommittémöten. Trots 
idoga försök har den nuvarande styrelsen inte funnit några fullmäktigeprotokoll med 
beslut i frågan om arvode men det är också protokoll som saknas från några 
fullmäktige. 
 
Styrelsen yrkar härmed 
Att fullmäktige beslutar att undanröja alla tidigare befintliga fullmäktigebeslut 
angående ekonomisk ersättning för arvode till att delta i styrelse- och kommittémöten. 
Att fullmäktige fastställer att delta på styrelse- och kommittémöten i SDHK görs utan 
arvoden. 
 
Fullmäktige beslutade att bifalla propositionen. 
 
Motion om stadgeändring 
(motionären var inte närvarande vid mötet) 
Svenska Russkiy Toyklubben har motionerat om en stadgeändring när det gäller antal 
revisorer och revisorssuppleanter. 
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Då frågan inte ska hanteras på fullmäktigemötet beslutade fullmäktige att skicka 
frågan tillbaka till styrelsen för att hanteras. 
 
 
§ 18 Fullmäktigemötet avslutas 
Mötesordförande, Sara Nordin, överlämnade ordförandeklubban, till ordförande, Liz-
Beth Carlsson Liljeqvist och tackade de närvarande. 
 
Ordförande Liz-Beth Carlsson Liljekvist, tackade Sara Nordin och övriga funktionärer 
och förklarade Svenska Dvärghundklubbens fullmäktige 2024 för avslutat. 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Annika Klang    Sara Nordin 
Protokollförare   Mötesordförande 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Hanna Krohn    Ivana Mijic 
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Protokoll fört vid Svenska Dvärghundklubbens fullmäktige den 23 mars 
2024 via Teams  
 
Svenska Dvärghundklubbens ordförande, Liz-Beth Carlsson Liljekvist, öppnade mötet 
och hälsade delegater, valberedning, mötesordförande och åhörare välkomna till 2024 
års fullmäktige. 
 
§ 1 Justering av röstlängd 
Röstlängden justerades till 30 röstberättigade delegater. 
 
 
§ 2 Val av ordförande för fullmäktigemötet 
Valberedningen föreslår Sara Nordin som ordförande för fullmäktigemötet. 
  
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
 
§ 3 Styrelsens anmälan om protokollförare för mötet 
Svenska Dvärghundklubbens styrelse anmälde Annika Klang som protokollförare. 
 
 
§ 4 Val av två justerare som tillsammans med mötesordförande ska justera 
 protokollet. De valda justerarna är tillika rösträknare 
Fullmäktige beslutade välja Hanna Krohn och Ivana Mijic till justerare samt 
rösträknare. 
 
 
§ 5 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av vald delegat och av 
 personer enligt § 7 mom. 6 i stadgarna 
Fullmäktige beslutade bevilja närvarorätt för övriga än delegater enligt § 7 moment 6. 
 
 
§ 6 Fråga om fullmäktigedelegaterna blivit stadgeenligt kallade 
Fullmäktige beslutade att årsmötet blivit stadgeenligt kallat. 
 
 
§ 7 Fastställande av dagordningen 
Fullmäktige beslutade fastställda dagordningen. 
 
 
§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse med balans- och resultaträkning, 
 redogörelse för arbetet med avelsfrågor samt revisorernas berättelse 
Verksamhetsberättelsen gicks igenom. 
 
Fullmäktige diskuterade kring utställningsverksamheten och svårigheten med att få ett 
överskott på den verksamheten. 
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Fullmäktige beslutade att godkänna verksamhetsberättelsen och revisorernas 
berättelse. 
 
 
§ 9 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt dessa 


uppkommen vinst eller förlust 
Fullmäktige beslutade att fastställa balans- och resultaträkningen samt att årets förlust 
SEK 98 908:10 balanseras i ny räkning. 
 
 
§ 10 Styrelsens rapport om de uppdrag föregående fullmäktigemöte givit till 
styrelsen 
Inga sådan uppdrag fanns. 
 
 
§ 11 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
Fullmäktige beslutade ge ansvarsfrihet för styrelsen för 2023. 
 
 
§ 12 a) Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan 
Styrelsen redovisade förslag till verksamhetsplan för 2024. 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
§ 12 b) Styrelsens förslag till rambudget 
Ordförande redovisade förslag till rambudget. 
 
Efter diskussion justerades posten bidrag till BPH från 5 000 kr till 20 000 kr. Vilket gör 
att utgifterna uppgår till 300 000 kr. 
 
Fullmäktige beslutade fastställa det justerade förslaget till rambudget. 
 
§ 12 c) Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår 
Styrelsen har lagt en proposition om höjda medlemsavgifter i SDHK på grund av en 
ansträngd ekonomi. 
 
Styrelsen yrkar  
Att fullmäktige beslutar att höja medlemsavgiften till 50 kr/fullbetalande medlem och 
att detta ska gälla oavsett antal medlemmar som klubben har 
Att fullmäktige beslutar att låta medlemsavgiften vara oförändrad för 
familjemedlemmar. 
 
Fullmäktige förde en lång diskussion kring den föreslagna propositionen. 
 
Per-Inge Johansson uttrycker att avgifterna inte kan gälla förrän 2026 för att 
rasklubbarna ska ha möjlighet att eventuella kunna höja sina medlemsavgifter. 
 
Taru Ylikylä yrkar på en höjning på 10 kr för 2025 samt 10 kr för 2026. 
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Maria Lönnhammar yrkar avslag på propositionen. 
 
Samuel Carlid yrkar avslag på propositionen. 
 
Margita Jardland yrkar avslag på propositionen. 
 
Urban Prytz yrkar avslag på propositionen. 
 
Per-Inge Johansson yrkar avslag på propositionen. 
 
Monica Embretsen yrkar bifall till Taru Ylikyläs förslag. 
 
Fullmäktige beslutade med 15 röster mot 12 att bifalla en höjning av medlemsavgiften.  
 
Fullmäktige beslutade med 19 röster mot 6 att bifalla en höjning av medlemsavgiften 
för 2025 med 10 kr och 2026 med 10 kr. 
 
 
§ 13 Beslut om antalet ordinarie ledamöter och antalet suppleanter samt val av 
 ordförande, ordinarie ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt § 8 i 
 stadgarna, samt beslut om suppleanters tjänstgöringsordning 
Valberedningen föreslår att styrelsens utformning ska vara oförändrad och bestå av 
ordförande, åtta (8) ordinarie ledamöter och två (2) suppleanter. 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 
 
Till ordförande för två år omval föreslår valberedningen 
Liz-Beth Carlsson Liljeqvist 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. Beslutet var enhälligt. 
 
Till ordinarie ledamöter för en tid av två år omval föreslår valberedningen 
Jimmie Lundgren 
Agnes Thorlaksdottir 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Till ordinarie ledamöter för en tid av ett år nyval föreslår valberedningen 
Inger Hansson 
Lowe Kanflod 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Ledamöter med ett år kvar 
Anki Johansson 
Sofia Sundqvist 
Tina Johansson 
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Jan Törnblom 
 
Till suppleant på en tid av två nyval år föreslår valberedningen 
Anna Carlsson 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Till suppleant på en tid av ett år fyllnadsval föreslår valberedningen 
Mia Sandberg 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Tjänstgöringsordning för suppleanter beslutades till: 


1) Anna Carlsson 
2) Mia Sandberg 


 
 
§ 14 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i stadgarna 
Ordinarie revisor 
Valberedningen föreslår nyval på två år av Anso Pettersson. 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Gunilla Albrigtsen har ett år kvar av sin mandattid 
 
Revisorssuppleant 
Valberedningen föreslår nyval på två år av Lena Dyrsmeds. 
 
Fullmäktige beslutade i enlighet med förslaget. 
 
Ann Hjelt har ett år kvar av sin mandattid 
 
§ 15 Val av valberedning enligt § 10 i stadgarna 
Till valberedning föreslår 
Camilla Lund  1 år sammankallande 
Linda Friberg  1 år kvar 
Ivana Mijic  2 år ledamot 
 
Fullmäktige beslutade i enlighetmed förslaget. 
 
 
§ 16 Beslut om omedelbar justering av punkterna 13-15 
Paragraferna § 13-15 förklarades omedelbart justerade. 
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§ 17 Behandling av ärenden som senast 6 veckor före fullmäktige anmälts till 
 styrelsen eller av denna underställts fullmäktige väcks vid ordinarie 
 fullmäktige förslag i ett ärende som inte har inkommit i den ordning som 
 stadgar i mom. 6 första stycket kan, om fullmäktige så beslutar, ärendet tas 
 upp till behandling men inte till beslut 
Proposition – Ersättning för tekniskt samarbete – Rasklubb-SDHK 
Trots idoga försök har den nuvarande styrelsen inte funnit några styrelse- eller 
fullmäktigeprotokoll som ger ledning i frågan om hur ersättning för tekniskt samarbete 
mellan sina rasklubbar och SDHK ska se ut och ersättas bortsett bifallet av motion från 
2016. 
 
Detta beslut ger dock inte hel klarhet i vad som gäller. 
 
Styrelsen yrkar 
Att fullmäktige beslutar att bifalla förslaget från styrelsen att undanröja alla tidigare 
befintliga fullmäktigebeslut angående ekonomisk ersättning för tekniskt samarbete 
enligt nedan 
Att fullmäktige beslutar att överlåta denna och liknande ekonomiska frågor till 
styrelsen 
 
Fullmäktige beslutade att bifalla propositionen. 
 
Proposition – Avskaffa arvoden för att delta i SDHKs möten 
SDHK är en ideell förening. För den som blir invald i en styrelse ingår det i uppdraget 
att delta på klubbens olika typer av möten. Detta bör därför således också vara ett 
ideellt uppdrag. 
 
Vi har fått till oss att det ska finnas ett fullmäktigebeslut om att det ska utgå arvode till 
styrelsemedlemmarna för att de deltar i styrelsemöten och kommittémöten. Trots 
idoga försök har den nuvarande styrelsen inte funnit några fullmäktigeprotokoll med 
beslut i frågan om arvode men det är också protokoll som saknas från några 
fullmäktige. 
 
Styrelsen yrkar härmed 
Att fullmäktige beslutar att undanröja alla tidigare befintliga fullmäktigebeslut 
angående ekonomisk ersättning för arvode till att delta i styrelse- och kommittémöten. 
Att fullmäktige fastställer att delta på styrelse- och kommittémöten i SDHK görs utan 
arvoden. 
 
Fullmäktige beslutade att bifalla propositionen. 
 
Motion om stadgeändring 
(motionären var inte närvarande vid mötet) 
Svenska Russkiy Toyklubben har motionerat om en stadgeändring när det gäller antal 
revisorer och revisorssuppleanter. 
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Då frågan inte ska hanteras på fullmäktigemötet beslutade fullmäktige att skicka 
frågan tillbaka till styrelsen för att hanteras. 
 
 
§ 18 Fullmäktigemötet avslutas 
Mötesordförande, Sara Nordin, överlämnade ordförandeklubban, till ordförande, Liz-
Beth Carlsson Liljeqvist och tackade de närvarande. 
 
Ordförande Liz-Beth Carlsson Liljekvist, tackade Sara Nordin och övriga funktionärer 
och förklarade Svenska Dvärghundklubbens fullmäktige 2024 för avslutat. 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Annika Klang    Sara Nordin 
Protokollförare   Mötesordförande 
 
 
 
Justeras: 
 
 
 
Hanna Krohn    Ivana Mijic 
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